
Město Kyjov  

Redakční výbor Kyjovských novin  

Zápis z jednání č. 5/2025  

Datum konání:  15. 5. 2025  

Místo konání:  Městská knihovna Kyjov 

Přítomni:   Mgr. Michaela Moudrá, Bc. Alena Truschingerová,  

Bc. Šárka Krakovská, Irena Kudelová, Otakar Matula,  

Mgr. Ivo Pojezný, Michael Hunkař, Ing. Jiří Bayer, Michal Judas  

Omluveni:   Ing. Jiří Bayer 

Neomluveni:   - 

Hosté:   - 

Zapisovatel:  Mgr. Denisa Pelikánová  

Ověřovatel:   Michal Judas 

Čas jednání:   17:00 - 18:00 

Program jednání:  

● Zahájení jednání  
● Změna na pozici redaktora Kyjovských novin 
● Závěr 

Průběh jednání:  

1. Zahájení jednání   

Jednání redakčního výboru bylo zahájeno předsedkyní Mgr. Michaelou Moudrou, která 
pověřila ověřením zápisu Michala Judase.    

2. Změna na pozici redaktora Kyjovských novin   

Předsedkyně výboru informovala přítomné o ukončení spolupráce s dosavadní redaktorkou 
Kyjovských novin Bc. Hanou Raiskubovou. Ta se po čtyřech měsících rozhodla v této 



činnosti nepokračovat z důvodu časové a organizační náročnosti okolo novin. Bylo sděleno, 
že červnové číslo připraví ještě stávající redaktorka, letní dvojčíslo zajistí mluvčí města Mgr. 
Denisa Pelikánová. Všechna následující vydání by již měl zpracovávat nový redaktor, který 
vzejde z výběrového řízení. V rámci diskuse zazněl dotaz Ing. Pojezného ohledně finančního 
ohodnocení za přípravu letního výtisku. Členové výboru doporučili, aby byly finanční 
prostředky určené na přípravu novin přiděleny osobě, která konkrétní číslo připraví – v 
případě letního vydání tedy mluvčí města.  

V návaznosti na vzniklou situaci výbor doporučil, aby bylo co nejdříve nalezeno řešení (nový 
redaktor), které zajistí kontinuitu ve vydávání Kyjovských novin. Bc. Truschingerová se 
vyslovila pro variantu, aby byl redaktor zaměstnancem městského úřadu (nikoliv opět externí 
pracovník). Díky přímému působení na radnici by měl snazší přístup k informacím a 
podkladům z města. Předsedkyně výboru konstatovala, že současný model přípravy novin, 
kdy jsou jednotlivé fáze (redakce, grafika, tisk, korektury) zajišťovány na různých místech, je 
velmi náročný. Za ideální považuje, pokud by nový redaktor zvládal i jazykové korektury.    

Výbor dále konstatoval nutnost stanovení pravidel (redaktorem) pro příchozí články, zejména 
co se týče jejich délky. Bylo připomenuto, že se redaktorka opakovaně potýkala s větším 
množstvím příspěvků a jejich neúměrnou délkou. Nestanovila si rozsah, a tak následně 
musela tyto články několikrát zkracovat, což ji časově vytěžovalo. Bc. Truschingerová dále 
navrhla, aby se výbor spolu s novým redaktorem zabýval i dotažením tematických okruhů.     

V další části jednání předsedkyně stručně zhodnotila květnové číslo Kyjovských novin, které 
je dle jejího názoru velmi povedené. Aktuální podobu novin hodnotí jako čtenářsky 
přívětivou a vizuálně kvalitní. Vyjádřila přání, aby nový redaktor v nastaveném trendu 
pokračoval. S tímto pozitivním hodnocením souhlasil i Otakar Matula, podle kterého noviny 
v uplynulých měsících urazily dlouhou cestu. Pozitivně hodnotil i titulní fotografii. 

Michael Hunkař vznesl návrh na vytvoření nové sportovní rubriky (Kam v Kyjově za 
sportem), která by informovala o plánovaných sportovních akcích a domácích zápasech – 
například basketbalu či florbalu. Podobně jako tomu je v případě kultury (Kam v Kyjově za 
kulturou). Ing. Pojezný upozornil, že sportovních klubů působí ve městě velké množství a 
každý z nich má různé věkové kategorie, což by mohlo zkomplikovat výběr událostí ke 
zveřejnění. Hunkař navrhl, aby si jednotlivé kluby samy vybraly klíčové akce měsíce, které 
by do rubriky mohly být zařazeny.  Jedná se tak o další téma, nad kterém se může nový 
redaktor zamyslet. 

3. Závěr   

Termín příštího jednání redakčního výboru nebyl stanoven. Bude určen po uskutečnění 
výběrového řízení na nového redaktora. Předpokládá se, že další setkání již proběhne za jeho 
účasti. 


